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Fractie DUS
Dhr. P. Scholten

Weert, 25 september 2018

Onderwerp : Vragen agendapunt personele knelpunten

Beste mijnheer Scholten,,

U heeft via de griffie vragen gesteld over het agendapunt Personele knelpunten. Hieronder
krijgt u antwoord op de gestelde vragen.

1. Vraag:
Met het gevraagde budget worden extra medewerkers aangenomen, waarvan minstens
een deel in vaste dienst komt. Dit zou moeten leiden tot een vermindering van de kosten
van inhuur. Waarom is voor deze besparing geen bedrag opgenomen?
Antwoord:
De kosten van inhuur worden ten laste gebracht van de onderuitputting loonkosten als
gevolg van vacatures. Inhuur derden is geen budget in de begroting en levert dus ook
géén bespar¡ng op. In de afgelopen jaren is wel incidenteel extra budget gevraagd voor
inhuur derden.

2. Vraag:
Is het bedrag voor 2018 grotendeels of helemaal nodig omdat er onvoldoende geld is om
de kosten van inhuur voor dit jaar te dekken?
Antwoord:
Het bedrag voor 2018 is nodig omdat het college voort wil maken met de uitvoering van
het raadsbesluit.

3. Vraag:
Is de post"vrijval kosten maatwerk"van in totaal €2.275.000 dezelfde als het bedrag van
€ 2.405.000 dat in de concept-jaarrekening 2OI7 als voorziening voor medewerkers
maatwerkvoorzieningen was opgenomen? Zo nee, graag uitleg over het verschil . Zo ja,
hoe kan dat bedrag al in 2020 volledig vrij beschikbaar zijn?
Antwoord:
De vrijval maatwerk is een structureel bedrag van € 455.000,-- en niet € 2.275.000,--
incidenteel. Dit bedrag heeft niets te maken met het bedrag van € 2.405.000,-- uit de
conce pt jaa rrekeni ng 20 1 7.
Beide bedragen zijn dus niet met elkaar te vergelijken. Het bedrag van € 455.000,- is een
structurele bezuiniging van medewerkers welke met maatwerk zijn en vanaf 2020 geen
kosten meer met zich meebrengen en niet meer herbezet worden.
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4. Vraag:
In het raadsvoorstel wordt een taakstelling op de personeelskosten genoemd van
€ 1.000.000 in 2O23. Deze staat niet expliciet in het financiële overzicht. Hoe is deze
verwerkt? Overigens hebben wij grote vraagtekens bij de realiteit van deze
taakstelling.
Antwoord:
De financiële taakstelling WinD staat los van de financiering van de personele knelpunten.
Deze taakstelling dient vanaf 2023 opgenomen te worden in de meerjarenbegroting.

5. Vraag:
De hogere uitgaven voor personeel zijn voor meerdere jaren nodig. Om de financiële
positie van de gemeente gezond te houden, moeten verplichtingen voor een langere
termijn worden gedekt door structurele inkomsten. Kunt u uitleggen of en hoe de regels
van het BBV dekking uit de algemene reserve toestaan?
Antwoord:
De dekking uit de algemene reserve is een eenmalig bedrag omdat op termijn de dekking
van de personele knelpunten met structureel budget plaatsvindt. Dit is cfm de BBV regels

6. Vraag:
U stelt dat de algemene reserve groot genoeg is om de extra kosten van de personele
knelpunten hieruit te financieren. Maar de reserves van de gemeente zijn nog lang niet zo
hoog als voor de afwaardering op de grondexploitatie van enkele jaren geleden. Waarom
kiest u toch voor dekking uit de algemene reserve?
Antwoord:
De algemene reserve is € 22,3 miljoen wat onderdeel uitmaakt van het
weerstandsvermogen. Het weerstandsvermogen heeft een ratio van 1,7 voor de ris¡co's.
Na onttrekking van de eenmalige middelen van € 3,7 miljoen uit de algemene reserve
wordt de ratio 7,53. De rat¡o weerstandsvermogen is nog ruim voldoende.

Met vriendelijke groet,

Bertus Brinkman
Gemeentesecretaris


